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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ibrahim Baylan (S)

2014/15:375 Försvarsmakten och vindkraften

I Försvarsmaktens beslut 13 920:565 öppnas fler ytor upp för 
vindkraftsetablering. Beslutet rör Försvarsmaktens riktlinjer avseende 
hinderbevakning vid MSA-ytor vid Försvarsmaktens flygplatser. Beslutet 
fattades 2013.

Enligt ärendet ”motsvarar den tillgängliggjorda utbyggnadspotentialen mer än 
två gånger det teoretiska ytbehovet för planeringsramen om 30 TWh.”

Med tanke på ovanstående är min fråga till klimat- och miljöminister Åsa 
Romson:

 

Är det klimat-och miljöministerns inställning att de vidtagna åtgärderna från 
Försvarsmaktens sida är tillräckliga?

………………………………………

Sofia Arkelsten (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2015-03-31
Besvaras senast
2015-04-10 kl. 13.30


